

RAINER WINTER STIFTUNG

... hilft Kindern in Nepal

Noch immer lebt Nepal in Angst. Seit dem gewaltigen Erdbeben der Stärke 7,8 vom 25. April 2015 gab es mehr als 300 Nachbeben. Neben all der Not verzögert der nun jahreszeitbedingte Monsunregen nicht zuletzt den Wiederaufbau der zusammengefallenen Schulen in den Bergdörfern. Schlammawinen und Erdrutsche zerstören die letzten vorhandenen Zufahrtswege. An eine Wiedererrichtung der Schulen – dann in stabilerer Bauweise – ist frühestens ab Ende November, nach Befestigung der Zugangsstraßen, zu denken.

Die Kinder in den Bergdörfern werden jetzt in provisorischen Unterkünften, errichtet mit Bambusstäben und Wellblechdächern, unterrichtet (siehe Foto).

Die Rainer Winter Stiftung hat umgehend 10.000 Euro für Familien mit Kindern und zum Wiederaufbau von Schulen gespendet. Empfänger ist die seit vielen Jahren als Partner

der Stiftung bekannte „Nepalhilfe im kleinen Rahmen“ in Cadolzburg.

Ihr Gründer und Motor des Vereins, Manfred Losert, stellt sicher, dass die Spendenmittel zu 100% bei den

betroffenen Kindern ankommen.

RAINER WINTER FOUNDATION

... helps children in Nepal

The people of Nepal continue to live in fear. The country was struck by a powerful earthquake measuring 7.8 on the Richter scale on 25 April 2015 and has since suffered more than 300 aftershocks. The annual monsoon rains are now also adding to the human suffering, not least by hampering efforts to rebuild schools that were destroyed in the mountain villages. Mud flows and landslides continue to damage and destroy any remaining access roads. Reconstruction cannot begin until they are made safe and passable, which means schools will not reopen before the end of November at least, when the plan is to erect sturdier buildings.

For the time being, children in the mountain villages are being educated in makeshift schools of bamboo with corrugated iron roofs (see photo).

The Rainer Winter Foundation immediately donated EUR 10,000 to families with children and for the rebuilding of schools. This money will reach those in need via “Nepalhilfe im kleinen Rahmen” (Helping Nepal on a small scale), which has been a partner

of the Foundation for many years. The association is based in Cadolzburg on the outskirts of Fürth, Germany, and was founded

by Manfred Losert, whose ongoing commitment is to ensure that

100% of donations reach the children who need it in Nepal.

